








选择艾 尚的几大理由
Several Reasons to Choose AISUN

厂家直销 Factory Direct
山东艾尚环保材料有限公司总部位于山东潍坊地区，公司10余年经验，致力于全生物降

解材料和制品的生产和研发。

Shandong Aisun ECO Materials Co., Ltd. is headquar tered in the Weifang area of
Shandong , with over 10 years of experience,Committed to the production and research
and deve lopment of fu lly biodegradable materia ls and products .

实力雄厚 Powerfull Facilities

拥有双螺杆造粒机、吹膜机、制袋机等全生物降解材料生产的全套设备和相应配套的检

测设备，共计30余台。 工厂面积4000平方米，拥有职员23人， 研 发工程技术人员3人，

售后服务人员3人。

质量保障 Quality Assuranc

We have a complete set of equipment and corresponding testing equipment for the 

production of fully biodegradable materials such as twin screw granulators , f ilm blowing 

machines,and bag making machines, total ing over 30 units. The factory covers an area 

of 4000 square meters and has 23 employees, 3  R&D engineering and technical 

persons,and 3 after-sales service persons .

e
质量把关， 专业生产人员、设备和质检设备并且拥有完善的质量检测及管理体系流程，

每一环节严格把控确保产品质量高，产品出口到美国、英国、意大利、巴西，等30多个

国家和地区。

Qual ity control , professiona l product ion persons, equipment, and quality inspection
equipment, as well as a complete qual ity inspection and management system process,

strictly contro l every step to ensure high product qua lity. Products are exported to more
than 30 countries and reg ions such as the Un ited States, the United Kingdom, Italy,

Brazi l , etc .

售后完善 Completely After-sales service
我们秉承“质量保障，真诚服务”的原则以及 “服务好客户” 的理念，真诚为客户提供

生物降解材料及终端产品和技术服务与支持，坚定不移的把好产品带给客户。

We adhere to the principle of qual ity assurance , sincere service" and the concept of

"serving customers well", and sincerely provide biodegradable mater ials, term ina

products, and techn ical serv ices and support to customers,unwavering ly br ing ing good
products to customers.
























